



**Dubai International Private School -Br**

**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



**MIDDLE & HIGH SCHOOL**  
**ACADEMIC YEAR 2023-2024**  
**FESTIVAL DAY**

Date: Monday March 4<sup>th</sup>, 2024

Dear Parents/ Guardians,

Greetings from Dubai International School- AlQuoz Branch.

As part of the school activity program, we would like to inform you **that DIPS AlQuoz will host a School Festival Day on Thursday, March 07<sup>th</sup> from 9:00 am to 2:00 pm.**

**This is day is organized with the valuable collaboration of the students' council and Parents' Council**, this event is expected to be a day of fun, enthusiasm, and excitement for the entire school.

The Festival Day will feature various activities and attractions, including booths, arts and crafts stations, sports competitions, games, and more exciting festivities.

Our festival Fay committee has been working hard to ensure the event is successful, and we planned activities that are engaging for all students and have taken steps to ensure that the festival is safe and enjoyable for everyone.

**Notes:**

- The festival will occur in the area from Gate 5 to the school heritage area including the Bus area.
- We will welcome families from 9:00 am - 1:30 pm. No entries are allowed after 1:30 pm since the gates will be closed and the day finishes at 2:00 pm.
- Students must present their ID at the gate to be allowed in.
- For the safety of your children, families must provide proof of relativeness (ID card)
- Ticket Fee: 10 AED
- The entrance to the Festival Day will be from Gate 5. (All other gates will be closed)
- **All students will use own transport as busses will not be available on this day.**
- The income money received from Festival Day will be put into the Student Council Box.

We look forward to seeing you and your family on Festival Day! Please feel free to contact the activity committee if you have any questions or concerns (Mr. Khaled Darwish & Mrs. Nada Almarzooqi)

Best Regards,

Mrs. Noha Ali Albasheir  
Head of Middle & High School



## Dubai International Private School -Br

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



### المرحلة المتوسطة والثانوية

العام الدراسي 2023-2024

### يوم المهرجان

التاريخ: الاثنين 4 مارس 2024

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية من مدرسة دبي الدولية - فرع القوز.

نحيطكم علماً بأن يوم المهرجان سيقام الخميس 07 مارس من الساعة 9:00 صباحاً حتى الساعة 2:00 ظهراً. يتم تنظيم هذا اليوم بالتعاون بين مجلس الطلاب ومجلس أولياء الأمور، ونتوقع أن يستمتع الطلاب في هذا اليوم بالكثير من المرح والفعاليات.

سيضمن يوم المهرجان العديد من الأنشطة، بما في ذلك الأكشاك ومحطات للفنون، والحرف اليدوية، والمسابقات الرياضية، والألعاب. عملت لجنة المهرجان بجد لضمان نجاح الفعالية، وخططت لأنشطة تناسب جميع الطلاب واتخذت خطوات لضمان أن يكون المهرجان آمناً وممتعاً للجميع.

#### الرجاء ملاحظة ما يلي:

1. سيقام المهرجان في المنطقة من البوابة 5 إلى منطقة التراث الاماراتي بما في ذلك منطقة الحافلات.
2. سنرحب بالعائلات من الساعة 9:00 صباحاً حتى 1:30 مساءً ولا يسمح بالدخول بعد الساعة 1:30 ظهراً حيث سيتم إغلاق البوابات.
3. يجب على الطلاب تقديم بطاقة هويتهم عند البوابة للسماح لهم بالدخول.
4. من أجل سلامة أطفالك، يجب على العائلات تقديم دليل على القرابة (بطاقة الهوية)
5. رسوم التذكرة: 10 درهم
6. سيكون مدخل يوم المهرجان من البوابة 5. (سيتم إغلاق جميع البوابات الأخرى)
7. سيستخدم جميع الطلاب وسائل النقل الخاصة بهم لأن الحافلات لن تكون متاحة في هذا اليوم.
8. سيتم وضع جميع أموال الدخل المستلمة من يوم المهرجان في صندوق مجلس الطلاب (بما في ذلك رسوم إيجار الطاولات والمقصورة ورسوم الدخول).

نتطلع إلى رؤيتكم في يوم المهرجان! ولا تترددوا في الاتصال بلجنة النشاط إذا كانت لديكم أي أسئلة (الأستاذ خالد درويش والسيدة ندي المرزوقي).

مع خالص تحياتي

السيدة نهى علي البشير  
رئيس قسم المرحلة المتوسطة والثانوية